

**Organisation for Economic Cooperation and Development
CFT3154**

**Call for Tenders for service providers for the implementation of the Multilateral
Organisation Performance Assessment Network (MOPAN) assessments
and analytical studies**

Summary

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) invites proposals for one or more consulting firms / consortiums to provide services related to the delivery of assessments and analytical work for Multilateral Organisation Performance Assessment Network (MOPAN).

This call for tender covers two categories of services:

- Organisational assessments, which are evidence-based assessments of multilateral organisations, tailored to institutional contexts and drawing on MOPAN's methodological framework.
- Analytical studies, which is a complementary stream of work that may include topical insights and thematic performance reviews, system-wide analyses, comparative studies, or thematic deep dives such as partnerships, governance, or development effectiveness.

Candidates can apply for one or both types of services mentioned above.

Successful candidates will be proposed to sign a framework contract for a duration up to 3 years with possibility of renewal.

A webinar for potential candidates will be organised on Thursday 26 June 2025

The deadline for submission of offers is Friday 12 September 2025 14:00 (CET).

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Prospeum](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the "Supplier Guide" on the homepage.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>

**Organisation de Coopération et de Développement Économiques
CFT3154**

Appel d'offres pour les fournisseurs de services pour la mise en œuvre des évaluations et études analytiques du Réseau d'évaluation des performances des organisations multilatérales (MOPAN)

Résumé

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) sollicite des propositions pour qu'un ou plusieurs cabinets de conseil / consortiums fournissent des services liés à la réalisation d'évaluations et de travaux analytiques pour le Réseau d'évaluation des performances des organisations multilatérales (MOPAN).

Cet appel d'offres couvre deux catégories de services :

- Les évaluations organisationnelles, qui sont des évaluations fondées sur des données probantes des organisations multilatérales, adaptées aux contextes institutionnels et s'appuyant sur le cadre méthodologique du MOPAN.
- Les études analytiques, qui constituent un volet complémentaire pouvant inclure des analyses thématiques, des revues de performance, des analyses à l'échelle du système, des études comparatives ou des approfondissements thématiques tels que les partenariats, la gouvernance ou l'efficacité du développement.

Les candidats peuvent postuler pour l'un ou l'autre des types de services mentionnés ci-dessus, ou pour les deux.

Les candidats retenus se verront proposer la signature d'un contrat-cadre d'une durée pouvant aller jusqu'à trois ans, avec possibilité de renouvellement.

Un webinaire pour les candidats potentiels sera organisé le jeudi 26 juin 2025

La date limite de réception des offres est vendredi 12 septembre 2025 (14h00, heure de Paris).

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Prospeum](#) » afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>